
Fau-møte 5. april 2011 
 
Tilstede: Rikke, Vigdis, Ingjerd, Bjørg, Helene, Jorun, Eva, Bodil,  Cathrine 
Fra skolen: Lise og Signy 
 
 
Info fra skolen 
Signy informerte ang skolens innkreving av skolepenger. Grunnen til dette var at Fau har fått 
forespørsel ang satsene som Dnsr har i forhold til andre norske skoler i Spania. 
Dette vil bli en egen sak på skolestyremøte som skal være den 29. april. Faus leder, Rikke, 
kan ikke stille på dette møte. Cathrine vil være hennes stedfortreder. 
 
Fau-medlem slutter 
Therese Samuelsen har måttet si fra seg sitt verv på grunn av helsemessige årsaker, og ny 
medlem fra vg2 vil bli spurt. 
 
 
17. MAI 
 
Effekter 
Anita er nå i Norge og undersøker ang dette. Alternativt kan Cathrine hente effekter som 
bestilles gjennom ”Flaggfabrikken” og ta med seg hit før den store dagen. 
 
Brev til foreldre 
I løpet av uka blir det sendt med hjem et brev til foreldre/foresatte der de kan komme med 
ønske om hvilke vakt de foretrekker den 17. mai. Der står det også at foreldre må levere en 
kake til arrangementet i Sjømannskirka, evt betale 10 Euro. 
 
Bonger 
Det ble bestemt at vi forsøker med bonger i Europaparken dette året. Dette for å slippe å 
håndtere penger sammen med mat, og forhåpentligvis gjøre det mer effektivt. 
Bongene vil bli solgt både før 17. mai og i Europa-parken. 
 
Leverandør av drikke 
De ønsker å levere dette dagen før, men Lise undersøker om de kan komme kl 7.30 på 17. mai. 
Lise undersøker også om det er nok strøm til kjøleskapene som leverandøren kommer med. 

 
 

Neste Fau-møte: tirsdag 3. mai etter foreldrekaffen 
 
 
 

Ciudad Quesada 
06.04.11 

 
Vigdis Haarberg 
Sekretær 

 
 


